
 
 
Vyhodnocení plánu 18  
 

Hned v úvodu Plánu 18 jsem psal o novém nastavení financování regionálního školství a přípravě 
na toto opatření. MŠMT toto financování o rok posunulo, ale již dnes lze konstatovat, že jsme na tuto 
administrativní změnu nachystáni. 

Z bodů Plánu, jejichž realizace mi udělala v minulém roce radost, jasně vyčnívá zřízení nové 
sborovny. Již dnes, po pár měsících fungování, nedokáži uvěřit, jak jsme mohli být v minulosti efektivní 
na tak malém prostoru. Během roku docházelo k vyklízení kabinetu a přeorganizovávání úložných 
prostor, v době letních prázdnin byla realizována nová sborovna. 

Projekt IROP je aktuálně ve fázi spánku. Čekáme na finanční prostředky. Pokud se je podaří 
vysoutěžit, jsme schopní budovat nejbližší léto. 

Hodně práce je vidět na jídelně. Co je vidět je nová vizuální tvář celé jídelny. Nově je sladěna se 
školnou, avšak nehraje si na historizující styl a přiznává, že obě stavby vznikaly v odlišných dobách. 
součástí přestaveb byla i kompletní výměna střechy. 

Škola je zapojena do několika projektů, kterými financujeme nadrámcové aktivity jako 
metodická setkání, celosborovnová školení, kroužky a doučování, stáže na jiných školách v Čechách i v 
zahraničí anebo pozice koordinátora inkluze, speciálního pedagoga či školní asistenty. 
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